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Ze mag dan maar 30 zijn, Tinne Rombouts is bij deze 
verkiezingen wel een vertrouwd gezicht in de Vlaamse én 
gemeentelijke politiek. CD&V kan gerust zijn: ook met een plek 
als voorlaatste lijstduwer bij de opvolgers staat de sportieve en 
integere politica uit Hoogstraten garant voor een pak 
voorkeurstemmen. Vorig jaar waren dat er 33.000. "Ik begrijp 
dat de mensen teleurgesteld zijn omdat ze wéér naar de 
stembus moeten. Maar op straat kan ik er toch velen van 
overtuigen dat het op 13 juni om méér gaat dan de 
staatshervorming." 
 

Philippe Truyts 
 

Tinne Rombouts was 24 toen ze Vlaams 
volksvertegenwoordiger werd. Twee jaar later stak de 
landbouwersdochter haar hand uit naar de burgemeesterssjerp. 
Pijnlijke coalitiegesprekken staken daar een stokje voor. 
Uiteindelijk begon Arnold Van Aperen (KVB) aan zijn vierde 
ambtstermijn, Rombouts werd schepen van Jeugd, Wonen, 
Sport, Toerisme en Wonen. "Dat ik niet de jongste 
burgemeester van Vlaanderen werd, is niet zo'n punt. Veel 
erger is dat het vertrouwen tussen de onderhandelende partijen 
werd geschonden. Absoluut géén fijne ervaring. Sindsdien 
maken we er in deze coalitie het beste van." 
 

Rechtlijnig 
 

Vergis u niet: Tinne Rombouts is een charmante vrouw met een 
gouden glimlach, maar in de politiek heeft ze haar gps haarfijn 
ingesteld. "Ik hou van rechtlijnigheid. Een dossier probeer ik 
voor iedereen op dezelfde manier te behandelen. Ik ben ook 
een doorzetter en blijf graag mezelf. Opgeven staat niet in mijn 
boekje. Ik geloof in samenwerking en overleg om netelige 
situaties op te lossen. Na 13 juni moeten we vooruit. Met 
Vlaanderen én met België. We hebben ze allebei nodig. 
Natuurlijk zie je van regio tot regio verschillende snelheden. 
Dan stoort de traagheid me soms ook. Kijk, je kunt op een 
bepaald moment zeggen dat je alleen maar wil weten wat er 
onder je kerktoren gebeurt. Maar we kunnen ons niet 
permitteren te klein te zijn. Welke slagkracht heb je dan nog? 
De staatshervorming kwam in 2007 in Wallonië in geen enkel 
partijprogramma voor. Dat ligt nu anders." 
 

Of ze in 2012 een nieuwe gooi doet naar de sjerp in 
Hoogstraten? "We zullen wel zien hoe de kiezer de kaarten 
schudt. Maar ik weet wel dat ik het Vlaamse en gemeentelijke 
niveau wil blijven combineren. De kennis van lokaal belangrijke 
dossiers kan je meenemen naar het hogere beleidsniveau. Zo 
heb ik het CADO-project rond ouderenzorg in Vosselaar mee 
kunnen sturen. Sinds 2008 kunnen bejaarde mensen die zo 
lang mogelijk thuis willen blijven wonen, overdag terecht in een 
huisje voor 7 à 8 mensen. Ze krijgen er alle nodige 'thuiszorg'." 
 

Energie 
 

Rombouts ziet voor de Kempen op federaal niveau enkele 
sleuteldossiers. "Neem het energievraagstuk. Uiteraard moeten 
we inzetten op duurzame oplossingen, maar kernenergie 
kunnen we zomaar niet overboord gooien. Zo is er het 
MYRRHA-project in Mol, een onderzoeksreactor. Federaal hangt 

 
 
 



daar een investering van 60 miljoen aan vast. Ook voor onze 
gevangenissen wordt geld uitgetrokken. Zelfs voor onze 
fietspaden hangen we af van het federale. Het zijn de 
aankoopcomités die de nodige grond moeten verwerven. Helaas 
zijn er al eens andere prioriteiten. Waardoor je te lang moet 
wachten." 
 

Inge Vervotte 
 

Vergelijkingen zijn soms riskant. Maar er zijn best wel 
overeenkomsten in stijl tussen Tinne Rombouts en haar 
lijsttrekker Inge Vervotte. Of overdrijven we nu? Rombouts: 
"Degelijkheid, rechtvaardigheid en dossierkennis zijn ook voor 
mij belangrijk. Ik vind het niet nodig om op barricades te 
springen en met een paar zinnetjes te scoren in de media. Op 
korte termijn helpt dat misschien. Op langere termijn is het 
beter om zaken niet op te blazen. Maar verder is Inge wie ze is 
en heb ik mijn eigen manier van werken. Ik loop niemand 
achterna." 
 

Ook Marianne Thyssen niet. "In moeilijke tijden als nu is ze 
voorbestemd om een hoofdrol te spelen. Ze is een sterke 
'debater' en heel collegiaal. Al was de uitspraak dat ze het 'op 
zijn vrouwtjes' doet, een beetje ongelukkig." 
 

"Niet jagen op postjes" 
 

Maar zegt het Tinne Rombouts wat om ooit minister te worden? 
"Mijn ambitie is nooit geweest: ik moet dàt niveau halen of die 
post hebben. Je zet jezelf oogkleppen op als je dit vak daarvoor 
uitoefent. Mijn grootste drijfveer is: op welke manier kunnen de 
mensen en onze maatschappij verder. Mijn politieke carrière zal 
afhangen van de mate waarin de mensen me vertrouwen en in 
me geloven. Maar de kansen die ik krijg, zal ik grijpen." 
 

Tinne Rombouts, 12de plaats bij de opvolgers op de Kamerlijst.  
 

 


